
Referat bestyrelsesmøde 28082012 hos formand Sven 

 

 

Bestyrelsen var fuldtallig og mødtes til grill i formandens have. 

 

Sven orienterede om den ny lortesag. 

 

Kommunen havde taget sig af foreningens klage over udspredning af møg i week-

enden. Stenlien oplyste - som sædvanligt - at det ikke var huasdyrgødning med 

kompost der var spredt ud. Og det er lovligt. Da vi ikke har fotobeviser eller 

jordprøver, kan kommunen ikke gøre mere ved sagen, men opfordrer til i 

gentagelsestilfælde, at kontakte kommunen straks mandag morgen, så vil kommunen 

sørge for prøver. 

 

Medlemsinfo Det må være muligt at komme i kontakt med Stenlien og få oplyst 

lorte- og høstdage på forhånd, så vore medlemmer får en mulighed for at lukke 

vinduer, aflyse fester, grillarrangementer og undlade storvask på dage han, 

Stenlien, har brug for at passe sin bedrift.  

 

 

Om snerydning. Formanden havde haft møde med Rasmus Olsen, Kirkevang. Rasmus 

kommer med forslag til pris og serviceaftale vedr snerydning.  

På bestyrelsesmøde onsdag den 26. sept, vil vi tage stilling til snerydning for 

den kommende vinter. 

 

Bestyrelsesmøder udover aftenens møde er der behov for 2 møder som afholdes 

onsdage kl 19.30 

 

Den 26. september hos Michael. Tema:  Snerydning 

 

Den 27. februar.Hos Charlotte. Tema:  Generalforsamling 

 

Generalforsamling  Sognegården ok også for næste generalforsamling i de 

nuværende rammer. Sven havde et "vende sagen på hovedet" forslag, som kæder 

brøndtømning sammen med generalforsamling.  

Forslaget blev godt modtaget men simrer til næste bestyrelsesmøde. 

 

Møde godtgørelse. Der refunderes fra d.d. 200kr for at lægge hus og forplejning 

til bestyrelsesmøde 

 

Tak for konstruktiv og hyggelig aften 
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